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Svenska Kynologiska Akademin 

Protokoll nr 1/2012 

2012-03-26 

§§ 1 – 17 

 

 

 

 

Protokoll fört vid sammankomst i Svenska Kynologiska Akademin den 26 mars 2012 i 

Svenska Kennelklubbens Museum, Spånga 

 

 

 

 

 

 

Närvarande: 

Ledamöter 

Nils Erik Åhmansson (ordförande), Staffan Drangel (fr o m § 4), Märta Ericson, Åke 

Hedhammar, Marina Reuterswärd, Elisabet Sahlin, Staffan Thorman, Renée Willes (t o m § 7) 

 

Adjungerade 

Kenneth Edh, Ulf Uddman 

 

Anmält förhinder 

Hans Jerenäs 

 

Vid protokollet 

Märta Ericson 

 

 

 

 

§ 1  Sammankomsten öppnas 

 

Ordförande Nils Erik Åhmansson förklarade sammankomsten öppnad och hälsade deltagarna 

välkomna. 

 

 

§ 2  Justering 

 

Åke Hedhammar valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 

 

 

§ 3  Föregående protokoll 

 

Justerat protokoll nr 2/2011 från den 8 november 2011 förelåg. 

 

Efter genomgång lades protokollet med godkännande till handlingarna. 
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§ 4  Projektförslag. Gruppintervjuer (Prot. nr 2/2011 § 20) 

 

Inledningsvis redogjorde Ulf Uddman för den förstudie av projektförslaget, som han enligt 

Akademins uppdrag gjort tillsammans med Elisabet Sahlin. Efter ingående diskussion om 

alternativa upplägg och inriktningar kunde Akademin konstatera, att ärendet måste ytterligare 

diskuteras och belysas ur olika aspekter.  

 

Akademin beslutade därför om fortsatt bordläggning. 

 

Akademin beslutade även att till de kommande diskussionerna om projektförslaget knyta 

arbetet med de planerade personintervjuerna, bland annat enligt ”Äldstalistan”. 

 

 

§ 5  SKK:s 125-årsbok 

 

Stefan Reitersjö, som sedan en tid tillbaka arbetat med den planerade bokutgivningen inför 

SKK:s 125-årsjubileum, har meddelat, att han inte kommer att kunna fullgöra uppdraget.  

 

Akademin diskuterade ärendet och enades om att planerna på att publicera en jubileumsbok 

ska fullföljas även om förutsättningarna ändrats. Ulf Uddman fick Akademins uppdrag att 

kontakta Anna-Lena Undén för diskussion om detaljer. 

 

 

§ 6  Hunden som motiv i den offentliga konsten 

 

Märta Ericson gav aktuell information om projektet. Under vintermånaderna har endast ett 

fåtal fotobidrag inkommit men flera konstnärer har visat sig intresserade av projektet. Fem 

licensavgifter kommer inledningsvis att betalas till BUS, Bildkonst Upphovsrätt i Sverige, för 

att kunna påbörja publiceringen av foton på SKK:s hemsida.  

 

Akademin godkände projektgruppens förslag att inför sommarsäsongen utöka 

marknadsföringen.  

 

 

§ 7  SKK:s Bibliotek 

 

a) Arkivering av administrativt material 

Utrymmet i en del av biblioteket har disponerats om så att mer sammanhängande yta har 

frigjorts på hyllorna. En del av detta utrymme kommer att tas i anspråk för arkivering av 

SKK:s historiskt intressanta, administrativa material. 

 

Efter en kort diskussion gav Akademin Ulf Uddman i uppdrag att lista material, även 

bruksföremål, som bör sparas. 

 

b) Inköp 

Anmäldes att SKK förvärvat Pierre Joseph Buchoz, Dictionnaire vétérinaire et des animaux 

domestiques. Paris 1770-74. 
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§ 8  SKK:s Museum 

 

a) Svenska Stövarklubben 100 år 
Marina Reuterswärd och Staffan Thorman rapporterade om invigningen av 

jubileumsutställningen den 24 januari. Många uppskattande omdömen har framförts till 

museigruppen. Utställningen och övriga jubileumsarrangemang har också gynnat kontakterna 

mellan SKK och specialklubben. Utställningen, som pågår till och med den 30 juni, kommer 

att dokumenteras på CD. 

 

b) Beställningsrutiner 

Ulf Uddman gick igenom lämpliga beställningsrutiner för samarbetet mellan Akademin och 

SKK:s olika avdelningar vid arrangemang i Akademins regi. 

 

c) Övrigt 

Akademin enades om att utställningslokalen bör målas om och att galleriskenor bör 

anskaffas.  

 

Kenneth Edh rapporterade om utförda reparationer och inköp samt om planerade byten av 

ramar till vissa tavlor.  

 

      Bilaga 1 

 

 

§ 9  Register och rutiner 

 

a) Inventarieregister 

Ulf Uddman rapporterade från ett möte rörande system för identifiering och katalogisering av 

föremålen i SKK:s Museum (Prot. 2/2011 § 29a). Då det tilltänkta systemet visade sig bli 

alltför kostsamt har arbete påbörjats på SKK:s kansli för att ta fram ett system, användbart för 

både registrering och sortering. 

 

b) Fortlöpande registrering 

För att underlätta en korrekt och fortlöpande notering av inköp och gåvor har kansliet tagit 

fram ett register, som ska kunna användas för ändamålet av både Biblioteket och Museet. 

      Bilaga 2 

c) Rutiner 

Akademin diskuterade inledningsvis rutiner när det gäller olika depositionsavtal och 

konstaterade, att hanteringen av sådana avtal är allas ansvar. 

 

Marina Reuterswärd väckte därefter, på förekommen anledning, diskussion om de 

beslutsrutiner, som Akademin hittills tillämpat, när det gäller inköp vid auktioner. 

 

Akademin beslutade att behålla de hittillsvarande rutinerna för urval och mandat. 
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§ 10  Verksamhetsberättelse 

 

Förslag till utformning av Akademins verksamhetsberättelse för 2011 förelåg. 

 

Akademin beslutade godkänna förslaget. 

      Bilaga 3 

 

 

§ 11 Jubileer 

 

Med utgångspunkt från förteckningen över special- och rasklubbars jubileer diskuterade 

Akademin tillhörande frågor. Närmast kommer Svenska Vorstehklubben att fira 100-

årsjubileum år 2017 och Svenska Brukshundklubben år 2018. 

 

Akademin enades om att uppmärksamma 100-årsjubileer och att också, när klubbar tar 

kontakt med Akademin, diskutera medverkan även vid andra tillfällen.  

 

I sammanhanget diskuterade Akademin också lämpliga principer när det gäller länsklubbars 

och enskilda medlemmars jubileer. I det senare fallet kan det bli fråga om svåra avgöranden 

och gränsdragningar, och vissa riktlinjer har därför arbetats fram. När det gäller jubileer i 

regionala organ såsom SKK:s länsklubbar, de tidigare avdelningarna, fann Akademin inga 

skäl för att SKK centralt ska uppmärksamma dessa. 

 

 

§ 12  Ekonomisk rapport 

 

En ekonomisk resultatrapport förelåg. Efter Ulf Uddmans genomgång och kommentarer lades 

rapporten till handlingarna. 

      Bilaga 4 

 

 

§ 13  Sällskapsdjuren och människan 

 
Staffan Thorman informerade om ett planerat symposium i Uppsala. Symposiet, som kommer 

att äga rum i oktober i år alternativt i mars nästa år, anordnas av en seminarie-och studiegrupp 

bestående av bland andra religionsvetare, arkeologer och etnobiologer, som samlas kring olika 

teman med anknytning till hundens och andra djurs betydelse för människan. Gruppen 

inbjuder Svenska Kynologiska Akademin att delta vid symposiet. 

 

Efter kort diskussion beslutade Akademin att tacksamt ta emot inbjudan att finnas med vid 

symposiet och uppdrog åt Marina Reuterswärd och Märta Ericson att förbereda 

informationsmaterial. 
 

 

§ 14  Information  

 

a) Konstnären Bo Vilson (Prot. nr 2/2009 § 17 b) 

Ulf Uddman redogjorde för omständigheterna kring avlidne Bo Vilsons affisch med 

vinthundar, vilken SKK under många år använt bland annat som omslagsbild på kataloger. CS 
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hade vid sammanträde den 18 november 2009 beslutat undersöka möjligheten att få förvärva 

originalet till affischen. Efter kontakt med Bo Vilsons sonson har det emellertid nu 

framkommit, att originalet saknas. Dessutom är det oklart om upphovsrätten till bilden tillhör 

familjen eller SKK. 

 

b) Dalbohunden 

Åke Hedhammar informerade om forskningens intresse för dalbohundsskinnet, kvarleva efter 

en dalbohund i Dalsland, och hänvisade till en artikel i Hundsport Special nr 1/2012. 

 

 

§ 15  Övriga frågor 

 

Finska Kennelklubben har anmält sitt intresse för ett besök på SKK:s kansli för att på plats 

kunna studera SKK:s lösning med en Kynologisk Akademi som förvaltare av Museum och 

Bibliotek. 

 

 

§ 16  Nästa sammankomst 

 

Akademin samlas nästa gång tisdagen den 4 september kl. 13.00 

 

 

§ 17  Sammankomsten avslutas 

 

Nils Erik Åhmansson förklarade sammankomsten avslutad. 

 
 
 
 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Märta Ericson 

Sekreterare 

 

 

Justering: 

 

 

 

Nils Erik Åhmansson    Åke Hedhammar 

Ordförande     Justerare 

  


